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33 Els membres d’SDP Elisabet Zoppetti i Josep Lluís Donsión, ahir. 
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SEGURETAT SOCIAL

D es  de Progressistes-SDP 
tornen a reclamar un pla 
estratègic amb relació al 
Fons de Reserva de Jubila-

ció (FRJ). Si bé el mes de juny ja van 
recalcar la necessitat de trobar una 
solució per evitar que aquest entri 
en dèficit l’any 2024, ahir van cri-
ticar durant una roda de premsa 
que el Consell d’Administració de 
la CASS encara no hagi aportat cap 
«solució».

La membre executiva del par-
tit Elisabet Zoppetti va mencionar 
les darreres dades proporcionades 
per la parapública a mitjans de se-
tembre en relació amb el pressu-
post d’enguany. En concret, des de 
la CASS van informar que a princi-
pis d’any es va determinar un tras-
pàs d’uns 38,5 milions d’euros, que 
finalment s’hauria reduït a uns 22 
milions. «Això és bastant preocu-
pant», deia Zoppetti, perquè deixa 
entreveure «que el forat el 2040 se-
rà enorme».

SDP demana a la CASS una 
solució pel Fons de Jubilació
Els progressistes 
creuen que creixeran 
les cotitzacions

JUDITH SÁEZ
ANDORRA LA VELLA

En aquesta línia, la progressista 
va manifestar la seva preocupació 
pel creixent nombre de població en-
vellida al Principat. Segons va apun-
tar, actualment hi ha 162.000 per-
sones menors de 65 anys que tenen 
dret a rebre prestació, les quals po-
drien no fer-ho per un futur esgota-
ment del FRJ. Així va mostrar inqui-
etud per conèixer «què ens presen-
tarà el futur», també qüestionant 

quant temps «pot allargar» el FRJ un 
possible augment de les cotitzaci-
ons o de l’edat de jubilació.

D’aquesta manera, el secretari 
d’organització d’SDP, Lluís Donsi-
ón, va criticar que l’exministre de Fi-
nances i nou president del Consell 
d’Administració de la CASS, Jordi 
Cinca, no hagi estudiat cap solució. 
Des del partit esperen que es presen-
ti un pla al Consell General. H

Naturlandia ha perdut gairebé 
tres milions d’euros (2,95) durant 
els darrers dos últims exercicis. 
Segons les dades exposades du-
rant la junta general d’accionis-
tes celebrada ahir al centre cultu-
ral i de congressos de Sant Julià de 
Lòria, durant l’exercici de 2018 es 
van perdre 1.778.290 euros, men-
tre que al de 2019 la caiguda d’in-
gressos van ser de 1.180.053 euros.

Per altra banda, els resultats 
d’explotació del 2018 van tenir 
unes pérdues de 405.558 euros, 
tot i que el 2019 es va tancar amb 
unaxifra positiva: 95.542 euros. 

JUNTA D’ACCIONISTES

Naturlandia perd gairebé 3 
milions d’euros en dos anys
El nou director, Xabier 
Ajona, anuncia els canvis 
en la gestió administrativa

En el marc de l’assemblea també 
es va presentar als el nou director 
general de la societat Camprabas-
sa, S.A, Xabier Ajona, als accionis-
tes.

El directiu va aprofitar per ex-
posar la previsió d’actuacions en 
la qual s’està treballant, tot anun-
ciant que hi haurà canvis en la ges-
tió administrativa i les inversions 
realitzades a Naturlandia. L’ob-
jectiu de les accions és actualitzar 
una part de les instal·lacions que 
s’han efectuat els darrers mesos. 

A més, va apuntar algunes de 
les línies d’actuació futures que 
tenen com a objectiu diferenci-
ar clarament l’oferta de les cotes 
1.600 i 2.000 que ha d’anar desti-
nada a diferents tipus de clients. 
Un cop finalitzada la temporada 
d’hivern, es presentarà el pla di-
rector de la societat.  H
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33 Imatge d’arxiu d’uns cèrvols de la Rabassa de Naturlandia.
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